
 
 

Bestyrelsesmøde                                 Dato 08-04-2024  

Sted & tid: AVK Hallen, Mødelokale A, 8. april. KL. 19,00 – 21,00  

Indkaldte: Jens Christiansen, Kim Jul Pedersen, Kristian Dalgaard, Martin Hjorth, 

Marianne Holmen Nygård Pedersen, Rumle Rahbek 1. supp., Karsten Paulsen 2. 

supp,  

Fraværende: Carsten Rene Pedersen, Revisor 

 

Dagsorden  

Orientering om klubben 
v/Kristian (Jens) 

Økonomi 
 

- Status per 31/3:  
- Kasseholdning der +5000 kr. 
- I gennemsnit koster Bueskydning Danmark 

kr. 3000+ per kvartal  
- Pt. Er der 28 aktive og betalende 

medlemmer hvilket giver en indtægt på 
2800 kr. per måned 

- Conventus: En hurtig beregning viser at vi 
skal op på min. 50 medlemmer for at det 
kan betale sig at skifte til Sparekassernes 
system (Junioo) Så vi bliver på Conventus. 

- Årsregnskab 2023:  skal indleveres til 
kommunen via Fritidsportalen med revisor 
bemærkning per 15/4. 

 
Muligheder for indtægter 
 

- Fundraising, Sponsor 
- Vi har behov for at få repareret/skiftet de 

store måtter udendørs. Der søges relevante 
fonde om støtte til udgift. 

o Kim, materiale priser 
o Karsten, fonds søgning 

 

Vedtægtsændringer 
 

- Forslag til nye vedtægter fremlagt, 
gennemgået og debatteret. Rettes til ud fra 
debatten og endeligt forslag fremlægges på 
generalforsamling 2024. 

 

Aktiviteter Klubarrangementer 
 
Inde 

- Evaluering af JM: Arrangementet gik fint. Og 
der er et lille overskud. Vi vil gerne lave 
stævne 2025. Uge og dato overvejes da uge 



 
 

7 ikke er den bedste. Jens undersøger 
stævnekalender for at rykke +/- 1 uge. 

- Evaluering af fastelavns skydning: Mange 
skytter synes det var sjovt men tog lang tid. 
Det ligger i ungdomsskytterne træningstid. I 
2025 skal arrangementet vendes om så vi 
træner først og skyder for sjov bagefter. 

 
GSB Master 

- Forslag fra Kim til Master serie, 4 stævner – 
2 ude og 2 inde, slutfinale til JM. 

o Har vi kapacitet til dette? 
o Der er enighed om at det er en god 

ide. Bestyrelsen arbejder videre med 
ideen. Kim kigger på 
stævnekalenderen for 1 eller 2 datoer 
til ude stævne. 

 
Ude 

- Fælles arrangement for ungdoms skytter 
med Aarhus og Silkeborg 1/6 

o Orientering v/Jens – Invitation 
kommer snart. 

- Klubmesterskab & sommerfest 8/6 
o Hvad kan/vil vi lave af skydning 
o Spisning og hygge 
o Der skal laves invitation. Skydning 

med kåring af klubmestre. Et par 
sjove konkurrencer og 
fællesspisning. 

-  

 Ude sæson 2024 
 

- NUM2024 i Odense 4-7 juli 
o Skytter skal være fyldt 13 år for at 

kunne deltage. Alle skytter fra 13 til 
og med 20 år kan deltage. 

 
- Sommerskydning: Opslag på Facebook om 

at det foregår. Under 18 år er gratis, Over 
18 betaler 50 kr som klubben skal betale til 
BD for administration af resultater.  

 
Compound 
 

- Gæste instruktør Mads Kold fra Aarhus 
o Under det nyligt afholdte JM har vi 

talt med Mads om muligheden for at 
få ham ud og undervise vores 



 
 

compound skytter. Jens tager kontakt 
for nærmere aftale. 

Bueskydning DK Nyheder og referat fra årsmøde i Nyborg 
- Mange emner blev debatteret. For vores 

daglig dag var væsentligste beslutning at for 
slaget fra Bueskydning Danmark om at 
følger World Archerys nye opdeling af 
ungdomsskytter i U12/15/18/21 og nye 
skyde afstande for U15 faldt og at vi i DK 
forsætter med de nuværende aldersgrupper 
U12/14/16/18/21 og tilhørende skyde 
afstande. I tillæg blev det vedtaget at 
beslutningen fra 2023 om at U12/14/16 
piger og drenge ikke skyder kønsopdelt til 
officielle mesterskaber, blev rullet tibage til 
praksis fra før 2023, om at der skydes 
kønsopdelt ved officielle mesterskaber. 

 

Fremtiden Begge punkter udgår grundet manglede tid og 
behandles på næste møde. 
 
Nye Skytter 
 

- Startpakke: Pris og implementering.  
 

Udstyr og inventar 
 

- Opdatering fra Martin og Kim.  
 

Kommunen Udendørsbanen 
 

- Hvor længe kan vi blive hvor vi er 
- Alternativer til nuværende bane 
- Mulighed for bynær 3D bane 

 
Indendørsbane 

- Ansøgning haltider 2024/25 sæson.  
o Mulighed for flere haltider, brug af 

andre haller? 
 

- Jens havde møde 27/3 med Skanderborg 
kommune med Mikkel & Louise fra 
Kultur/Fritid. Mødet var ønsket af os (GSB) 
for at få gang i en dialog om vores bane 
forhold. Det er en kendt sag at der hvor vi i 
dag har vores udebane kan vi ikke blive på 
langt sigt fordi hallerne skal udvides med en 
springhal til gymnastik. Formålet med møde 
var at starte en konstruktiv dialog med 



 
 

kommunen om hvor vi kan være i fremtiden 
og begynde at finde relevante områder og få 
dem vurderet i forhold til vores ønsker og 
krav til sikkerhed. Ligeledes var det et mål 
at få gang i en dialog med kommunen om 
hvordan vi kan få flere timer i den 
kommende inde sæson. Det var et meget 
konstruktivt møde hvor flere ideer og 
muligheder blev vendt. Der er ingen endelig 
konklusion men vi er i gang med en proces. 
Der vil løbende komme opdatering når vi 
har relevant nyt.  

 
 

Ude sæson Hvornår kan vi gå ud? 
 

- Fra bestyrelsens side holder vi løbende øje 
med udebanens tilstand og så snart 
overfladen er stabil rykker vi ud. Men p.t. 
kan vi ikke give en præcis dato. Men det 
skønnes at der nok går er par uger endnu. 

Eventuelt Trøjer 
 

- Julie har arbejdet på design af logo. Forslag 
diskuteret og fortrukket design blev udvalgt. 
Næste skridt bliver at indhente konkrete 
tilbud. Jens i samarbejde med Julie 

 
Andet 
 

- Ingen forslag indkommet. 

Næste møde Fastsættes senere 

 


